

母佑舊同學會 - 中華區聖母書院支會

Mary Help of Christians Past Pupils Association - Our Lady's College

代表委任表格 PROXY FORM

週年會員大會（或其任何續會）適用

For the Annual General Meeting (or any adjournment thereof)

I¹, _____ of _____ (Form & Graduation year) being the member of Mary Help of Christians Past Pupils Association - Our Lady's College ("the PPA"),

HEREBY APPOINT² _____ (name) of _____ (Form & Graduation year) or failing her, the Chairman of the Meeting as my proxy to attend and vote for me and on my behalf at the **Annual General meeting (or at any adjournment hereof) of the PPA to be held via Zoom at 4:30p.m. on 3rd July 2021.**

本人¹ _____ (離校級別及年份) _____ 為母佑舊同學會-中華區聖母書院支會(“舊同學會”)會員,

現委任(代表的姓名)² _____ (離校級別及年份) _____ 或(如其未克出席)委任週年會員大會主席為本人之受委代表,以代表本人出席舊同學會訂於2021年7月3日下午四時三十分在 Zoom

舉行之週年會員大會(或其任何續會)並於會上代表本人投票。

Member Contact Telephone number 會員聯絡電話 _____

Member Signature 會員簽名 _____

Date 日期 _____

Notes 附註:

1. Full name to be inserted in **BLOCK CAPITALS**. 請以**正楷**填上全名。
2. Insert in **BLOCK CAPITALS** the name of the proxy desired in the space provided. **IF NO NAME IS INSERTED, THE CHAIRMAN OF THE MEETING WILL ACT AS YOUR PROXY.** A proxy must be a member of the PPA.
請在空欄內以**正楷**填上擬委派代表之姓名。如並無填上姓名,將由週年會員大會主席出任閣下之代表。受委代表必須為舊同學會會員。
3. All proxy form should be **HANDWRITTEN and SIGNED** by the voting member assigning the Proxy. Typing is not accepted. 代表委任表格需由授權會員**親手填寫及簽署**作實,本會不接受非手寫表格。Please send all the signed form by the below ways: 請將填妥表格以下列方式交回本會:
 - **BY EMAIL** to ppa@olc.edu.hk (NOT later than 11.59pm on 30th Jun 2021) or 不遲於2021年6月30日晚上11時59分**電郵**至 ppa@olc.edu.hk 或
 - **BY HAND** to Our Lady's College (NOT later than 2.00pm on 30th Jun 2021) 不遲於2021年6月30日下午2時**親身(或由受委代表)**交回聖母書院。